
ÒLes coses es fan b�Ó

Handbol. El president del Sarri�, satisfet pels resultats de la primera volta:

l�der i 5 punts de marge respecte a la fase dÕascens

ÒEs fan les coses b� i sur ten els resultats. Doncs seguim treballant, tots contents i nosaltres des de la junta

apor tant el nostre gra de sorra i ells treballant for t.Ó �s lÕan�lisi de Joan Llunell, president i cap visible de la nova

junta de la Uni� Espor tiva Sarri�. A punt de comen�ar la segona volta en el seu primer any de mandat t� lÕequip

l�der despr�s dÕ11 triomfs seguits, amb 3 punts dÕavantatge respecte al segon, el Sant Quirze, i 5 respecte a la

Roca, tercer. S�n, aquests dos, els �nics que han guanyat el conjunt que entrena Pere Coll, despr�s de la sor tida

de Josep Espar, que va acceptar una ofer ta del Wisla Plock per� que mant� la tasca de director espor tiu. ÒEns

est� ajudant igualment en moltes tasques, i amb els entrenadors va parlant de tot. El seu valor afegit en el dia a

dia als entrenaments no el tenim, per�, per lÕaltre costat, amb el grup que va gestionar ell les coses estan sor tint

b�Ó, remarca Llunell sobre la sor tida del t�cnic barcelon�, tasca que ara exerceix el que havia de ser el seu segon

entrenador.

Tretze vict�ries i dues derrotes en 15 par tits fan que la segona volta, que el Sarri� obre dem� (18.30 h) a casa

contra el Sant Joan Desp� Ð24-32 al setembreÐ, tingui dos par tits a tenir en compte, el 2 i el 9 de febrer.ÒEls

par tits complicats de la segona volta s�n aquests. Contra la Roca perqu� juguem a casa seva i aqu� hi vam

perdre [26-27]. Contra el Sant Quirze tamb� [31-29] i venen aqu�... Estem a dalt perqu� som els que hem guanyat

m�s par tits, per� al segon i al tercer no. I suposo que aix� als jugadors encara els motiva m�s. Contra el Sant

Quirze va ser per petits detalls, i contra la Roca s� que vam fer un par tit desastr�s aqu�: una primera par t molt

dolentaÓ, af irma el dirigent, que assenyala aquests dos par tits com la clau per a un futur no tan lluny�: ÒEns

marcaran; si els guanyem deixem el cam� ben encarrilat.Ó

Els cinc punts de marge respecte a la fase dÕascens en 15 jornades fan que la pregunta sobre lÕorganitzaci� sigui

obligada. Resposta: ÒSi la podem assumir i ens ajuden els organismes of icials i algun patrocinador, seÕn pot

parlar.Ó LÕargument �s molt llaminer: Ò�s molt maco si pots fer una fase dÕascens, a Sarri� amb la nostra gent i el

nostre p�blic.Ó ÒTens una garantia i m�s valor i possibilitats. Tamb� apor tes a la zona molta gent de fora i ambient

dÕhandbol, que tamb� �s el que volem. I en una fase aix�, com es va fer lÕ�ltima juntament amb el Bordils, que va

generar tanta expectaci� al pavell� de Palau...Ó, hi afegeix Joan Llunell.
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